
 
 

Beschouwingen  Begroting 2020  

‘’Voorzichtig verder’’ 

Wij behandelen vandaag de programmabegroting 2020. Het is wederom een goed leesbaar 

en duidelijk document geworden. Dank hiervoor aan de opstellers . 

Het resultaat mag er best zijn. Zo het er nu voorstaat komen  we uit op een klein nadelig 

resultaat. Het weerstandsvermogen is 1.4 en dat is goed. Naar de toekomst toe willen wij die 

aan de veilige kant houden om eventuele tegenvallers op te kunnen vangen. 

De meerjarenraming ziet er goed uit geen zorgen voor Woensdrecht zou je zeggen. Was het 

maar zo eenvoudig. Onze portefeuillehouder financiën wees er al op we balanceren op een 

dun koord dus ‘’ Voorzichtig verder’’. 

Sociaal Domein  

De eerste jaren nadat het sociaal domein bij de gemeente was terechtgekomen was alles 

nog te overzien en deed Woensdrecht het goed. Er waren zelfs overschotten  in eerste 

instantie. Gelukkig werden die geoormerkt en weggezet voor andere momenten. We zijn nu 

zover dat de kosten en dus de tekorten merkbaar worden. Er is meer vraag naar zorg en de 

jeugdzorg is overal in iedere gemeente en dus ook in Woensdrecht een flinke kostenpost aan 

het worden. 

Dit is een zorgelijke ontwikkeling. Door het verschuiven van de landelijke 

verantwoordelijkheid naar gemeentelijk is het niet altijd duidelijk hoe het verschil is in 

controle en budgetten.  

Duidelijk is dat de gemeente verantwoordelijk is voor het toekennen en zicht houden op de 

besteding van de middelen. Vanuit onze controlerende taak zouden we graag een duidelijke 

doorrekening zien van waar de gemeente Woensdrecht voor moet staan. Nu wordt er te 

vaak gerefereerd naar het gemeenschappelijke van de 9 gemeenten. 

 

Onze portefeuillehouder zit er bovenop en houd ons goed op de hoogte over alles wat er 

speelt binnen het Sociaal Domein.  

Daar er de laatste maanden al veelvuldig over zorg en vooral jeugdzorg is gesproken in de 

Commissie Sociaal domein en in de Opinieraden hebben wij als CDA Woensdrecht geen 

vragen. Wel zullen wij alles kritisch blijven volgen en danken de wethouder voor de manier 

van werken en het duidelijk en veelvuldig communiceren. 

Ruimte  

In de ruimte spelen altijd vele zaken en heeft eenieder wel een eigen mening  hoe het zou 

moeten of wat er eigenlijk zou moeten gebeuren. 

Door toedoen van de stikstofregelingen die Nederland hebben aangedaan kan er op dit 

moment maar mondjesmaat gebouwd worden, ook in Woensdrecht  

Woensdrecht is ontsloten door Natura 2000 gebieden en raakt op slot zo vertelde ons de 

portefeuillehouder. 



 
 

CDA Woensdrecht is van mening dat wij alles in het werk moeten stellen om te kunnen 

blijven  bouwen voor alle doelgroepen dus niet alleen appartementen maar ook sociale 

huurwoningen en woningen voor onze zorgouderen. Wij moeten zorgen dat onze jeugd hier 

kan blijven wonen. 

Er staan verschillende bouwprojecten op stapel in de verschillende kernen andere zijn in 

voorbereiding. Deze projecten lopen nu vertraging op en zelfs de particuliere aanvragen 

gaan hier onder lijden. 

Het gebied achter de kerk en de begraafplaats op Hoogerheide zou ook ontwikkeld worden. 

Ook zou daar een park gerealiseerd worden . 

Kan de wethouder ons vertellen hoe ver het staat met dit project ? 

De Brabantse Wal is in toeristisch en recreatief oogpunt een prachtig gebied om te 

recreëren. Een gebied met vele mogelijkheden. Samen met Bergen op Zoom en Steenbergen 

zou er een marketing communicatieplan opgezet worden . 

Wanneer denkt de wethouder dit met de raad te kunnen bespreken? 

Ook vanuit recreatie en toerisme en het woongenot van onze inwoners zou het CDA in willen 

zetten op goed onderhoud van wegen, fietspaden en openbaar groen. Graag zien wij 

natuurlijk overal een zo hoog mogelijk niveau. Met de komst van de wijkteams is er al veel 

verbeterd. Deze inzet waarderen wij. De financiële kaders zijn beperkt . Wij vragen de 

portefeuillehouder om te proberen het niveau zo hoog mogelijk te krijgen en te behouden. 

Wij keken toch enigszins uit naar het moment dat de nota grondbeleid aan de raad 

aangeboden zou worden. Een meer actieve grondpolitiek zou wat CDA Woensdrecht betreft 

tot de mogelijkheden kunnen behoren. Echter hier moeten wij ook een pas op de plaats 

maken vanwege de uitspraak van de RVS ten aanzien van de PAS. 

Kan de wethouder aangeven  hoe hij de keuzes die gemaakt worden vorm zal gaan geven 

binnen de Nota Grondbeleid? 

 

Over de verouderde sportaccommodatie van Vivoo in Hijbergen is een goed debat geweest 

en iedereen heeft ook aangegeven dat er iets moet gebeuren. Hier gooit niet alleen het 

stikstof verhaal roet in het eten maar de aankoop van gronden om een goede accommodatie 

te verwezenlijken zijn nog niet voorhanden en het financiële plaatje moet ook kloppen 

natuurlijk. 

De wethouder heeft aangegeven dat hij er alles aan zal doen om op termijn aan de wensen 

van deze club te voldoen. CDA Woensdrecht heeft daar alle vertrouwen in.  

Ook verkeer en veiligheid heeft CDA Woensdrecht hoog in het vaandel staan. Wij zijn dan 

ook blij met de reconstructie van het gedeelte Scheldeweg tot aan de Doelstraat. Hopelijk 

gaat de veiligheid van de fietsers en dan vooral die van  onze schoolgaande jeugd er op 

vooruit. 



 
Ligt alles nog op schema en wanneer is de oplevering? 

Nog steeds hebben mensen in de Raadhuisstraat problemen met het oversteken bij de 

kruising Raadhuisstraat – Wouwbaan en vragen regelmatig naar een zebrapad. Vooral 

ouderen hebben hier last van. 

Is het mogelijk dat dat er een veilige oversteekplaats  voor iedereen wordt gecreëerd ? 

Het sluipverkeer dat nog steeds bij calamiteiten op de A4 door Ossendrecht en Calfven rijdt 

baart ons grote zorgen. Ondanks de beloftes die er steeds gedaan worden over maatregelen 

aldaar om dit te voorkomen hebben tot nu toe niet voor verbetering gezorgd. 

Zoals wij als CDA Woensdrecht al verschillende jaren tijdens de beschouwingen hebben 

gevraagd doen wij dat nu weer. 

Kan het college met Rijkswaterstaat in gesprek gaan om maatregelen te nemen en zo 

mogelijk de afrit richting Brabant te verdubbelen? 

Bestuur 

Bestuurlijk gaat het goed in Woensdrecht. Er wordt goed samengewerkt met de 

verschillende regio’s. Woensdrecht acteert goed binnen de Verbonden partijen al zien wij 

wel dat hier  steeds meer kosten mee gemoeid zijn. 

Woensdrecht kijkt ook goed naar de Indicatoren en heeft daar zelfs een aparte werkgroep 

voor. 

Iedere partij levert een of meerdere personen die als Adoptant fungeren bij de verschillende 

verbonden partijen. Dit wordt goed ontvangen bij deze partijen en geeft een goed beeld 

over wat er speelt. 

Communicatie met onze inwoners  op verschillende terreinen blijft een aandachtspunt voor 

Woensdrecht. 

Tot slot  

Wij danken eenieder die ook dit jaar weer heeft meegewerkt aan het reilen en zeilen van 

deze groene  gemeente op de Brabantse Wal. Wij zijn dik tevreden met dit College, de 

Griffie, de Raad, de Ambtelijke organisatie, onze Ondernemers en alle inwoners waarmee wij 

samen bouwen aan een mooi Woensdrecht. 

Ad Pijnen namens CDA Woensdrecht  

 

 


